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Západní protitankové zbraně z Ukrajiny v boji proti
Izraeli
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Izraelský premiér si stěžoval, že v boji proti Izraeli se nyní
objevují zbraně dodávané do Kyjeva ze Západu.
Evropská média si ale nemyslí, že by o tom měla informovat.
V posledních dnech se objevila řada zpráv, které považuji za
„neuvěřitelné, ale pravdivé“, proto dnes publikuji malou sérii článků s
reportážemi. S touto zprávou jsem čekal další den, než jsem o ní
napsal článek, protože jsem chtěl zjistit, zda o tom budou informovat
německá média. Oni to neudělali, tak to dělám já.

22. června izraelský premiér Benjamin Netanjahu v rozhovoru řekl ,
že zbraně dodávané Ukrajině Západem se již objevují poblíž
izraelských hranic.

Skutečnost, že Kyjev zbraně dodávané Západem buď nemá pod
kontrolou, nebo je prodává sám na černém trhu, není novinkou,
protože zbraně dodávané Západem Ukrajině se nyní objevily téměř
na všech problémových místech světa. Podle Netanjahua je to jeden
z důvodů, proč Izrael nedodává zbraně Ukrajině, protože zbraně by
pak mohly být použity proti Izraeli.

Když se Netanjahu zeptal na postoj své vlády k situaci na Ukrajině,
zdůraznil, že „Izrael je ve zvláštní pozici, která se liší od pozice
Polska, Německa nebo jiných západních zemí, které Ukrajinu
podporují,“ protože „zaprvé máme blízkou vojenskou hranici s
Rusko. Naši piloti létají po boku ruských pilotů ve vzdušném prostoru
nad Sýrií. A myslím si, že je důležité, abychom si zachovali svobodu
jednání proti pokusům Íránu vytvořit vojenskou oporu na naší
severní hranici,“ řekl.
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A pak přišel k západním zbraním pro Ukrajinu: „Za druhé,“
pokračoval premiér, „máme také obavy, že jakékoli [zbraňové]
systémy, které poskytneme Ukrajině, by mohly být použity proti nám,
protože by mohly padnout do íránských rukou a být použity. proti
nám. To mimochodem není teoretická možnost. To se již v praxi stalo
se západními protitankovými zbraněmi, které nyní nacházíme poblíž
našich hranic. Takže tady musíme být velmi opatrní.”

Evropská mainstreamová média si ale nemyslí, že by čtenáři měli
vědět, že nikdo přesně neví, kde zbraně dodané do Kyjeva končí.
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